
PROTOKÓŁ NR 80/2023

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy 

Dąbrówka, które odbyło się dnia 10 sierpnia 2023 roku.

Posiedzenie komisji trwało:

• w pierwszej części 1420 1 455

• w drugiej części 1710 1725 

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Agnieszka Gryglas - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,

2. Milena Dąbrowska - Inspektor ds. zagospodarowania przestrzennego 

i geodezji,

3. Mieszkańcy Gminy Dąbrówka.

Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu.

Przebieg posiedzenia komisji.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Grzegorz Wójcik, powitał zebranych 

i poinformował, że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Ludwinów - Południe” 

dla obszaru położonego w miejscowości Ludwinów, gmina Dąbrówka

3. Rozpatrzenie wniosku w sprawie wydania decyzji o ustaleniu lokalizacji 

inwestycji celu publicznego na realizację przedsięwzięcia polegającego na 

budowie stacji bazowej telefonii komórkowej P4„WLM4441D” wraz z 

niezbędną infrastrukturą techniczną, na terenie części działek nr ewid. 261/3, 

260/5, 259/2, 258, 257 w obrębie 0009, Józefów, gm. Dąbrówka.

4. Sprawy różne.

5. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 2 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Ludwinów - Południe” dla obszaru położonego w miejscowości Ludwinów, 
gmina Dąbrówka
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Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Ludwinów - Południe” dla obszaru położonego 

w miejscowości Ludwinów, gmina Dąbrówka.

Rozpoczęto dyskusję:

Mieszkańcy Gminy Dąbrówka -  czy ten projekt uchwały obejmuje tereny leśne?

Pani Agnieszka Gryglas -  zarówno tereny leśne jak i tereny rolne. Wszystkie działki 

zostaną przekształcone na tereny leśne.

Pan Sławomir Rosa -  nawiązując do uchwały Nr IV/21/1998 z dnia 18.06.1998 roku 

w sprawie zmiany nr 10 miejscowego planu ogólnego zagospodarowania 

przestrzennego w gminy Dąbrówka. Powołując się na § 17 ust. 1 ww. uchwały 

wyznacza się obszar na wysypisko śmieci. Powstaje plan centrum 2003 również 

miejscowość Ludwinów i w § 225 ust. tej uchwały powstaje zapis „Przestają 

obowiązywać ustalenia obowiązujących planów w zakresie ustaleń dotyczących 

obszarów objętych niniejszą Uchwałą”.

Rozmawiałem z panem wójtem i zapytałem wprost czy wydał zgodę na wjazd 

samochodów. Powiedział, że tak.

Pan Grzegorz Wójcik -  czy ma pan na to dowody?

Pani Agnieszka Gryglas -  projekt uchwały przedłożony na dzisiejsze posiedzenie 

komisji nie wyłącza tylko § 17, ten projekt uchwały zabezpiecza cały ten teren pod 

produkcję leśną. Wprowadzenie na tym terenie użytków rolnych będzie dawało 

kolejną furtkę co teraz doświadczamy.

Mieszkańcy -  czy wójt wydał taką zgodę?

Pani Agnieszka Gryglas -  z dokumentacji urzędu takiej zgody nie mam. Zostały 

złożone pisma do komisariatu policji w Radzyminie i w Wołominie z prośbą 

o udostępnienie, jeszcze taka decyzja nie przyszła. Jedyne upoważnienie jakie 

podpisałam i wydałam osobiście również zostało przesłane scanem na ww. 

komisariaty.

Pan Sławomir Rosa -  ja to wiedzę mam, rozmawiałem z panem wójtem dwa dni 

temu. Żeby nie było, że będziemy opracowywali plan Gminy Dąbrówka i otwierali 
furtkę, był plan w 1998 roku później był w 2003 roku powinno być zapisane, że tamte 

przepisy nie obowiązują.

Pani Agnieszka Gryglas -  ja nie mam informacji zwrotnej jaką działalność inwestor 

będzie prowadził.
Pan Grzegorz Wójcik -  pytanie do członków komisji, czy są pytania ww. projektu 

uchwały?
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Pan Andrzej Marcinkiewicz -  żeby przystąpić MPZP trzeba temat zgłębić, poznać 

wszystkie za i przeciw.

Pan Grzegorz Wójcik -  mamy zablokować na jakiś czas czy będziemy się 

zastanawiali do następnej sesji?

Pani Agnieszka Gryglas -  ta uchwała to jest początek, odjęcie tej uchwały 

przyblokuje skutecznie wydanie decyzji środowiskowych.

Pan Sławomir Rosa -  czy w dokumentacji pism wychodzących na przestrzeni 2022 

roku jest dokument pozwalający na wjazd?

Pan Grzegorz Wójcik -  złożył wniosek do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Dąbrówka o sprawdzenie rejestru dokumentów wydanych z urzędu 

przez pana wójta w 2022 - 2023 roku.

Mieszkańcy gminy Dąbrówka -  czy na dzisiejszą sesje został zaproszony 

Komendant Komisariatu Policji?

Pani Agnieszka Gryglas -  dzwoniłam osobiście komendant przebywa na urlopie do 

czwartku.

Pani Agnieszka Gryglas -  wystąpiła z wnioskiem do szanownej rady o podjęcie ww. 

projektu uchwały i wprowadzenie jej do porządku obrad na dzisiejszej sesji Rady 

Gminy Dąbrówka.

Przewodniczący posiedzenia komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Ludwinów - Południe” dla obszaru położonego w miejscowości 

Ludwinów, gmina Dąbrówka.

Wyniki głosowania:
6 głosów „za”,

0 głosów „przeciw”
0 głos „wstrzymuję się”, 

przy obecności 6 radnych

Pan Andrzej Marcinkiewicz -  na 17.08.2023 r. zaprosił na posiedzenie Komisji 

Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka. 

Zadeklarował również zaproszenie Komendanta Komisariatu Policji.

Ad. 3 Rozpatrzenie wniosku w sprawie wydania decyzji o ustaleniu lokalizacji 
inwestycji celu publicznego na realizację przedsięwzięcia polegającego na 
budowie stacji bazowej telefonii komórkowej P4„WLM4441D” wraz z 
niezbędną infrastrukturą techniczną, na terenie części działek nr ewid. 261/3, 
260/5, 259/2, 258, 257 w obrębie 0009, Józefów, gm. Dąbrówka.
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Pani Agnieszka Gryglas przedstawiła wniosek dotyczący ww. inwestycji.

Pan Grzegorz Wójcik po zapoznaniu się przez członków komisji ww. materiałem 

zadeklarował zwołanie posiedzenia komisji celem wyjazdu w teren. Komisja wyjedzie 

również na teren wycinki drzew.

Ad. 4 Sprawy różne
Pani Agnieszka Gryglas wystąpiła z wnioskiem o zwołanie posiedzenia komisji celem 

omówienia wniosków z Polskiego Ładu.

Komisja zostanie ustalona po sesji.

Członkowie komisji ustalili, że druga część posiedzenia odbędzie się w dniu

dzisiejszym po sesji.

Druga cześć posiedzenia: godz. 1710

Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu, 
oraz:

• Pani Agnieszka Gryglas

• Pani Helena Kuśkowska

W drugiej części posiedzenia komisja podjęła tematy dotyczącego Rządowego 

Funduszu Polski Ład celem złożenia wniosku.

Pani Agnieszka Gryglas - został ogłoszony nabór w ramach Polskiego Ładu:

• Wnioski na zabytki -  na Kościół Parafialny w Dąbrówce, II etap prac 

związanych z kolejnymi etapami prac renowacji. Kwota złożenia do trzech i pół 

miliona złotych. Proponuję złożenie wniosku na 1 000 000 zł. z okresem 

realizacji 12 miesięcy. Wymagany wkład własny. Środków finansowych nie ma 

zabezpieczonych w budżecie gminy. Termin złożenia wniosku do 

16.08.2023 r.

Wniosek o wyrażenie zgody na 1 000 000 zł.

Komisja opiniuje pozytywnie

• Złożenie wniosku na 2 000 000 zł., proponuję złożenie wniosku na te, które 
mają dokumentacje projektową. Jest to Hala Sportowa w Józefowie.

Komisja opiniuje pozytywnie

• Złożenie wniosku na 8 000 000 zł., Droga Kołaków, Sokołówek, Teodorów. 
Komisja opiniuje pozytywnie

• Złożenie wniosku na 30 000 000 zł., Pan Rafał Roguski zasugerował złożenie 
wniosku do 17 000 000 zł. na Oczyszczalnie Ścieków.

Komisja proponuje złożenie wniosku na całą kwotę 30 000 000 zł.
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Komisja opiniuje pozytywnie

Pan Grzegorz Wójcik -  przetarg na wykonanie hal sportowych we Wszeborach oraz 

Guzowatce jak również dróg Lasków-Karpin ulica Widokowa i Lasków ulica Norwida. 

Pytanie kiedy wykonawcy tych inwestycji rozpoczną prace.

Pani Agnieszka Gryglas -  notatka sporządzona przez Pana Rafała Roguskiego 

zostanie przesłana do przewodniczącego. Harmonogram dróg. Termin realizacji 

inwestycji z Polskiego Ładu również.

Ad. 5 Zakończenie posiedzenia

Następnie Przewodniczący Komisji -  Grzegorz Wójcik, mając na uwadze brak 

chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 

posiedzenia, zakończył posiedzenie Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 

Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.

Lp. Nazwisko i imię Podpis
- 'I

1. Wójcik Grzegorz

2. Marcinkiewicz Andrzej

3. Rosa Sławomir .s f?
4. Gzowski Adam

5. Kiedrzyńska Małgorzata ffHofyfh
6. Kłębek Krzysztof
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